
Protokół Nr 29/20
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 24 listopada 2020 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 730 do godz. 920.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Dybowski Przemysław
2. Koc Krzysztof
3. Radziszewska Maria Jadwiga
4. Zdunek Violetta Maria

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia,
stwierdziła  obecność  wszystkich  członków  Komisji  i powitała  przybyłych  na  posiedzenie
członków  Komisji,  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza  Święckiego,  Sekretarza  Gminy
Annę Czapkowską oraz Skarbnika Gminy Jadwigę Koc. 

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1 Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) określenia stawek podatku od środków transportowych,
3) określenia stawek podatku od nieruchomości,
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie

Gminy Ciechanowiec,
5) zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Ciechanowiec,
6) przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne,
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7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego
2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawek  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  za  pojemnik  
o określonej pojemności,

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030,
9) uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy  Ciechanowiec  

z  organizacjami  pozarządowymi oraz  podmiotami  wymienionymi w art.  3  ust.  
3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  
i o wolontariacie”,

10) organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej,  
i  organizacyjnej  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę
Ciechanowiec,

11) zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2020 r.,

12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2021 r.

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
1) projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033,
2) projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

2. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym

2019/2020.
4. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.
5. Informacja na temat nowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na 2021 rok.

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia i zapytała, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Burmistrz Ciechanowca
Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji w pkt
3 ppkt 13 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec i w pkt 13
ppkt 14 pojektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w
2021 roku  zobowiązań  w zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych na  przebudowę
dróg gminnych i oświetlenia ulicznego.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie  wniosek
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku posiedzenia
Komisji w pkt 3 ppkt 13 projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec
i w pkt 13 ppkt 14 pojektu uchwały w sprawie  upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do
zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na
przebudowę dróg gminnych i oświetlenia ulicznego.

Przewodnicząca Komisji  Aneta Joanna Czarnecka stwierdziała,  że wniosek został  przyjęty
jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji. 
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Proponowany porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok,
2) określenia stawek podatku od środków transportowych,
3) określenia stawek podatku od nieruchomości,
4) obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  dla  celów wymiaru  podatku  rolnego  na  terenie

Gminy Ciechanowiec,
5) zmiany uchwały w sprawie  Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie

Gminy Ciechanowiec,
6) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne,
7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej  w Ciechanowcu z dnia 27 lutego

2020  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawek  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  za  pojemnik  o
określonej pojemności,

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030,
9) uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy  Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”,

10) organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  i  organizacyjnej
placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec,

11) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
na 2020 r.,

12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021
r.,

13) wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec,
14) upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do  zaciągnięcia  w  2021  roku  zobowiązań  

w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę  dróg  gminnych  
i oświetlenia ulicznego.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
1) projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033,
2) projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

5. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym

2019/2020.
7. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.
8. Informacja na temat nowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na 2021 rok.
9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie  porządek
posiedzenia po wprowadzonych zmianach.

Przewodnicząca Komisji  Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła,  że porządek posiedzenia po
wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich Członków
Komisji.
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Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  że  od  23
września 2020 r. weszły w życie zapisy ustawy o dostępności cyfrowej, które nakładają na
gminę obowiązek tworzenia napisów do nagrań na sesji i w związku z tym, Burmistrz zwrócił
się z prośbą do Radnych, żeby wszelkie dyskusje na różne tematy podejmować na Komisjach.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka otworzyła  punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  zmiana  jest  duża  i  dotyczy  głównie
zabezpieczenia środków na dwie ulice, które są realizowane przy udziale środków z Funduszu
Dróg Samorządowych. Są to takie ulice jak ul. Pińczowska i ul. Wojska Polskiego. Podpisane
zostały już umowy na realizację tych inwestycji i środki wpłynęły na rachynek budżetu gminy
Ciechanowiec.  Zakres  zadań  częściowo  nie  został  zakwalifikowany  do  wykonania  
z  dofinansowania  i  w związku  z  tym należy  dołożyć  środki  własne  gminy w wysokości
20 000,00 zł na ul. Pińczowską i 165 000,00 zł na ul. Wojska Polskiego. Wprowadzono do
realizacji  również ul.  Sienkiewicza (boczną),  gdzie  środki  własne gminy na tą  inwestycję
wynoszą 5 000,00 zł. Zwiększane są środki własne gminy na wywóz odpadów komunalnych
o  120 000,00  zł,  na  wykup  gruntów  i  zakup  samochodu  strażackiego  oraz  na  remonty  
w  Szkole  Podstawej  im.  Mikołaja  Koperniak  w  Ciechanowcu  (wyłożenie  placu  kostką).
Wpłynęła dotacja  na tzw.  „500+” dla  nauczycieli  na zakup sprzętu potrzebnego do nauki
zdalnej.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała czy remont  
ul. Sienkiewicza dojdzie do skutku.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że pojawiały się
problemy, jednak udało się dojść do porozumienia i inwestycja będzie realizowana.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2  do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zaproponowane stawki mieszczą się
między stawkami minimalnymi, a stawkami maksymalnymi. Należy zauważyć, że ostatnia
zmiana stawek podatku od środków transportowych miała miejsce w 2015 roku i dotyczyła
tylko trzech środków transportu.  Ostatnia uchwała,  gdzie  podnoszone były stawki podjęta
była w  2011 r.  i  do tej  pory nie  była zmieniana.  Należy zaznaczyć,  że w analogicznym
okresie od 2011 roku minimalne wynagrodzenie za pracę wzrosło z poziomu 1 500,00 zł do
poziomu 2 600,00 zł. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ostatnia podwyżka stawek podatku od
nieruchomości miała miejsce w 2014 roku i dotyczyła wszystkich stawek. W 2017 roku Rada
Miejska  podniosła  stawki  od  budynków  związanych  z  prowadzeniem  działalności
gospodarczej  z 17 zł na 18 zł. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Komisja  4  głosami  za  1  głosem  przeciw  w  obecności  5  członków  Komisji  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości  stanowi załącznik
nr 4 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec.
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że proponuje się obniżenie stawki górnej
ogłoszonej w komunikacie Głównego Prezesa Urzędu Statystycznego do kwoty 53,00 zł. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie
Gminy Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego
na terenie Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku
rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  zmiana  Regulaminu  utrzymania
czystości  i  porządku na terenie  Gminy Ciechanowiec dotyczy zmiany takiej,  że  nie  będą
objęte wywozem odpady komunalne z instytucji innych niż gmina i jednostki podległe gminie
(DPS, internat, szkoła, szpital, muzeum). Jest to jeden ze sposobów oszczędzania.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  na  których  nie  zamieszkują  mieszkańcy,  
a powstają odpady komunalne.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały wynika ze
zmiany  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Ciechanowiec.
Postanawia się odbieranie przez gminę odpadów od właścicieli nieruchomości należących do
osób fizycznych oraz jednostek podległych gminie Ciechanowiec. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.

Projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  obowiązku  odbierania  odpadów  komunalnych  
od właścicieli  nieruchomości  na  których nie  zamieszkują mieszkańcy,  a  powstają  odpady
komunalne stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  122/XVIII/20  Rady
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki
za pojemnik o określonej pojemności.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w niniejszym projekcie uchwały nie
zmienia się stawka za odbiór odpadów komunalnych od osób fizycznych. Minimalnie podnosi
się tylko stawki od pojemników z uwagi  na to,  że na przyszły rok zwiększają się stawki
minimalne. Jeżeli chodzi o stawkę opłaty ryczałtowej dla nieruchomości wykorzystywanych
na  cele  rekreacyjno-wypoczynkowe,  bądź  na  których  znajduje  się  domek  letniskowy
proponuje  się  podniesienie  stawki  z  kwoty  63,00  zł  na  181,90  zł,  jeżeli  odpady  
są gromadzone i odbierane w sposób selektywny i z kwoty 126,00 zł na 363,80, jeżeli odpady
są gromadzone i odbierane w sposób nieselektywny. Burmistrz dodał, że jest to kwota płacona
ryczałtowo (tylko raz w roku). 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego
2020  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej  opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej
pojemności.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia
27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej  opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej
pojemności.

Projekt  uchwały  w  sprawie zmiany  uchwały  Nr  122/XVIII/20  Rady  Miejskiej  
w  Ciechanowcu  z  dnia  27  lutego  2020  r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki
za pojemnik o określonej pojemności stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 8

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Gminy
Ciechanowiec na lata 2021-2030.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz  Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że  proces  prac  nad Strategią  Gminy
Ciechanowiec  na  lata  2021  –  2030  rozpoczęła  uchwała  z  dnia  27  lutego  w  sprawie
przystąpienia do opracowania projektu Strategii  Rozwoju Gminy Ciechanowiec. Następnie
Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  zarządzeniem  powołał  zespół  roboczy  do
opracowania  projektu  Strategii  Rozwoju  Gminy (pracownicy Urzędu).  Mieszkańcy gminy
mieli możliwość zapoznania się z projektem. Konsultacje  dokumentu Strategii trwały od 10
do  31  sierpnia  2020  roku.  Nie  zgłoszono  żadnych  opinii  i  wniosków.  Projekt  Strategii
podlegał  również  zaopiniowaniu  przez  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska  
w Białymstoku. Strategia  Rozwoju Gminy została  sporządzona jako dokument wieloletni,
planistyczny,  zawierający zespół  działań,  których celem jest  zrównoważony rozwój,  który
pozwala  zarówno  rozwiązywać  problemy  jak  i  tworzyć  podstawy  rozwóju  na  obszarach
społecznych, gospodarczych, ekonomicznych i przestrzennych. Głównym celem Strategii jest
poprawa  jakości  życia  i  wspomaganie  rozwoju  jej  mieszkańców  w  aspektach
infrastrukturalnych, społecznych oraz gospodarczych. 
Burmistrz dodał, że Strategia Rozwoju Gminy Ciechanowiec jest niezbędnym dokumentem
do ubiegania się o środki w nowej perspektywie finansowej. Gminy, które nie mają takiego
dokumentu mają większy problem ze zdobyciem środków.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która poinformowała, że cieszy się, iż nad
projektem  Strategii  Rwozwoju  Gminy  Ciechanowiec  pracowali  pracownicy  Urzędu
Miejskiego.
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Poruszono temat gminnych działek inwestycyjnych. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  jeszcze
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030.

Projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Gminy  Ciechanowiec  na  lata
2021-2030 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 9

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku
Gminy  Ciechanowiec  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  
w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Rada Miejska każdego roku uchwala
Program  Współpracy  Gminy  Ciechanowiec  z  organizacjami  pozarządowymi.  Ujęte  
w  programie  zadania  zostały  opracowane  na  podstawie  wymiany  informacji  pomiędzy
podmiotami  programu  oraz  na  podstawie  konsultacji,  które  przeprowadzone  były  od  16
października do 6 listopada. Nie zgłoszono żadnych opinii, uwag ani wniosków do projektu.
Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  dodała,  że  program  zawiera  środki  finansowane  ujęte  
w budżecie 2021 roku, które gmina przeznacza na jego realizację. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy  Ciechanowiec  
z  organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi w art.  3  ust.  3  ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec 
z  organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi w art.  3  ust.  3  ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.

Projekt  uchwały  w  sprawie uchwalenia  „Programu  Współpracy  w  2021  roku  Gminy
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”
stanowi załącznik nr 10  do protokołu.
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Ad pkt 3 ppkt 10

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi
finansowo-księgowej,  administracyjnej  i  organizacyjnej  placówek  oświatowych
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projeku uchwały.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  poprzednia  uchwała  podjęta  była  31
sierpnia 2020 r. i  w całkości jest prawidłowa, natomiast pojawił się w niej zapis, który mówił,
że plany finansowe opracowują kierownicy poszczególnych jednostek oświatowych, co jest
sprzeczne  z  ustawą.  Plan  fianansowy  opracowuje  jednostka  obsługująca,  czyli  w  tym
przypadku Szkoła Podstawowa im. Mikołaja Koperniak w Ciechanowcu. W związku z tym, 
z uchwały należało wykreślić zapis mówiący o tym, że kierownicy poszczególnych jednostek
opracowują plany finansowe. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  
i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,  administracyjnej  
i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Projekt  uchwały  w  sprawie organizacji  wspólnej  obsługi  finansowo-księgowej,
administracyjnej  i  organizacyjnej  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę
Ciechanowiec stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 11

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie zmian w Gminnym Programie  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projeku uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że przenosi się środki na wydatki majątkowe 
i zakup sprzętu rehabilitacyjnego. Żeby móc dokonać takiego wydatku to zmina ta musiała
znaleźć się w programie na rok 2020 (umożliwienie zakupu sprzętu rehabilitacyjnego, który
będzie służył mieszkańcom gminy Ciechanowiec). 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2020 r.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2020 r.

Projekt  uchwały  w sprawie zmian  w  Gminnym Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2020 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
 
Ad pkt 3 ppkt 12

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  Gminnego  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projeku uchwały.

Skarbnik  Gminy  Jadwiga  Koc  poinformowała,  że  Gminny  Program  Profilaktyki  
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  opracowuje  się  na  podobnych  zasadach  jak
Program Współpracy Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku
publicznego i  o wolontariacie.  Opracowuje się  na konkretny rok,  ujmuje się  w nim cele,
zadania, sposób realizacji, osoby, które będą go realizowały. Nie określa się jednak środków,
ponieważ  one  są  zależne  od  dochodów  z  tytułu  wydanych  zezwoleń  na  sprzedaż.  
W programie określa się również środki finansowe na diedy dla Komisji, która działa w tym
zakresie. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2021 r.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na 2021 r.

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2021 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 13

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projeku uchwały.
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zmieniono przepisy i dotychczasowe
akty prawa miejscowego  dotyczące wyznaczenia aglomeracji obowiązują do końca grudnia
2020 r. Po zmianie przepisów Rada Miejska ma kompetencje do wyznaczenia aglomeracji.
Przedłożony projekt uchwały został zaopiniowany przez Wody Polskie zgodnie z wymogami
ustawy. W dniu wczorajszym wpłynęła wiadomość od Wód Polskich informująca o tym, że
projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  i  w  związku  z  tym  musiał  być
wprowadzony wnioskiem na dzisiejszą Komisję. Niniejszy projekt jest również niezbędny do
pozyskiwania funduszy np. na budowę kanalizacji. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14
do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 14

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do
zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na
przebudowę dróg gminnych i oświetlenia ulicznego.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projeku uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała,  że  zadania te  zaplanowane sa  na 2021 r.  
i zostały ujęte w tabelach inwestycyjnych.  Z racji tego, że rozstrzygnął się przetarg i w roku
bieżącym należy podpsisać  umowę z biurem projektowym na opracowanie dokumentacji,
Burmistrz Ciechanowca potrzebuje upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązań na wykonanie
zadania  w  2021  roku.  Burmistrz  dodał,  że  zostało  ogłoszone  zapytanie  ofertowe  na
wykonanie  dokumentacji  na  wszystkie  ulice,  które  zostały  wymienione  w  uchwale  oraz
oświetlenie  we  wsi  Wojtkowice-Dady.  Przetarg  został  rozstrzygnięty  i  wygrała  firma  
z Łukowa. Żeby można było podpisać umowę, Rada Miejska musi podjąć uchwałę, która
upoważni Burmistrza do podpisania tej umowy. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań
w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę  dróg  gminnych  
i oświetlenia ulicznego.
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do  zaciągnięcia  w 2021 roku
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zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych
i oświetlenia ulicznego.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021
roku  zobowiązań  w  zakresie  wykonania  dokumentacji  technicznych  na  przebudowę dróg
gminnych i oświetlenia ulicznego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad pkt 4 ppkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec   na  lata
2021-2033.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu uchwały. 

Głos zabrała  Skarbnik Gminy Jadwiga Koc,  która poinformowała,  że projekt  Wieloletniej
Prognozy Finansowej poprzedza projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok, jednak
zgodnie z procedurami musi być uchwalony przed budżetem. W zakresie 2020 roku środki
określone w budżecie są zgodne ze środkami, które są wprowadzone do projektu WPF. Na
chwilę  obecną  planowane  jest  zaciągnięcie  kredytu  w  wysokości  500 000,00  zł,  jednak
prawdopodobnie  nie  będzie  potrzeby,  żeby  go  zaciągać,  a  rok  zostanie  zamknięty  lekką
nadwyżką. Od roku 2022 do 2032 wszystkie dochody nadwyżkowe są sporządzone o kwotę
planowanych rozchodów. Jeżeli chodzi o 2021 rok to planowany jest do zaciągnięcia kredyt
długoterminowy w wysokości 4 000 000,00 zł.  Raty zostały rozłożone na okres 12 lat, żeby
nie zachwiało to wskaźnikiem indywidualnym gminy w okresie każdego roku. 

Skarbnik Gminy zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2033.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec  na lata 2021-2033.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Ciechanowiec   na  lata
2021-2033.

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec  na lata
2021-2033 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad pkt 4 ppkt 2

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: zaopiniowanie projektu
budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że dochody łącznie planowane są na ponad
63 000 000,00 zł z tego majątkowe w wysokości 25 398 000,00 zł.  Rozchody, czyli spłata
kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych to kwota w wysokości 1 080 000,00 zł. Deficyt
budżetu  wyniesie  2 920 000,00  zł.  Zadłużenie  gminy  na  koniec  2020  r.  6 980 000,00  zł.
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Dochody bieżące na funkcjonowanie oświaty to głównie subwencja, która w roku bieżącym
jest  dużo  wyższa.  Uwzględniono  również  od  września  podwyżkę  wynagrodzenia  dla
nauczycieli.  Dochody  będą  wynosić  7 225 000,00  zł.  Jeżeli  chodzi  o  opiekę  społeczną
1 234 000,00  zł  to  środki  własne  gminy,  które  zostaną  dołożone  do  pomocy  społecznej.
Dochody majątkowe to  kwota  w wysokości  ponad 25 000 000,00 zł.  12 640 000,00 zł  to
środki planowane w ramach Funduszu Dróg Samorządowych i wygląda na to, że również
będą  to  środki  wykonane.  3 823 000,00  zł  to  środki  z  Rządowego  Funduszu  Inwestycji
Lokalnych. 200 000,00 zł  z FOGR-u na odbudowę gruntów rolnych, czyli  na przebudowę
drogi na odcinku Koce-Schaby – Łempice – Kobusy. Skarbnik Gminy poinformowała,  że
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki rozważa sprzedaż działek gminnych. Podpisano
umowę na przebudowę Targowiska Miejskiego. 168 000,00 zł na zakup samochodu (bus)  
i likwidację barier z projektu door-to-door. Skarbnik Gminy poinformowała, że planuje się
otrzymanie środków na wykonanie podjazdów w jednostkach oświatowych. 1 325 000,00 zł
to środki z budżetu państwa na uruchomienie centrum opiekuńczego w Kocach-Schabach.
120 000,00  zł  to  środki  z  budżetu  państwa  na  uruchomienie  Klubu  Seniora  we  wsi
Czaje-Wólka i Malec. Złożony został wniosek na utworzenie żłobka na kwotę 95 000,00 zł ze
środków unijnych i 662 000,00 zł środki z budżetu państwa. Planuje się pozyskanie kwoty 
w wysokości 1 100 000,00 zł na budowę linii wodociągowych i kanalizację. 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że budżet na
początku 2021 r. wzrośnie, ponieważ pojawiły się dwie inwestycje takie jak ul. Spółdzielcza 
i ul.  Armii Krajowej. Na te ulice odbył się przetarg, jednak w wyniku przetargu okazało się,
że kwoty były bardzo duże i gmina Ciechanowiec do remontu tych dróg musiałaby dołożyć
3 500 000,00 zł. W związku z tym przetarg unieważniono i ogłoszono drugi. Burmistrz dodał,
że odbyły się przetargi na drogi w terenie, w wyniku których pojawiły się oszczędności.  
W chwili  obecnej przygotowywane są przetargi  na dwa odcinki drogi w Czajach oraz ul.
Kuczyńską. Burmistrz poinformował, że nie wie czy uda się zrealizować wszystkie zadania,
ponieważ jest ich bardzo dużo. Pojawił się nowy projekt rozporządzenia, który stanowi o tym,
że gminy, w których były PGR-y mogą otrzymać środki do 5 000 000,00 zł. Taki wniosek
zostanie  złożony  na  Pobikry.  Środki  te  można  przeznczyć  na  infrastrukturę  drogową,
kanalizację,  oczyszczalnie przydomowe, stację  wodną (tylko na terenie,  gdzie  występował
PGR). Burmistrz zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do tabeli inwestycyjnej. 

Głos  zabrał  Radny  Krzysztof  Koc,  który  poinformował,  że  stacja  uzdatniania  wody  
w Ciechanowcu wymaga remontu.  
W  odpowiedzi  Burmistrz  poinformował,  że  złożony  został  duży  wniosek  na  remont
oczyszczalni, stacji uzdatniania wody, kanalizacji oraz wymianę zasów i hydrantów. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są jeszcze pytania do budżetu
Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok..

Projekt budżetu Gminy Ciechanowiec na 2021 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad pkt 5
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna Czarnecka  otworzyła  punkt:  Informacja  dotycząca
złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Radni zapoznali  się  
z informacją  i nie zgłaszają do niej pytań. 

Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok stanowi załącznik nr
18 do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Informacja  o  stanie
realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 2019/2020.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o stanie  realizacji  zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym
2019/2020 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Dochody gminy z tytułu
podatków i opłat lokalnych w 2020 roku.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja nt.  dochodów gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku stanowi
załącznik nr 20 do protokołu.

Ad pkt 8

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Informacja  na  temat
nowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 2021
rok.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna Czarnecka odczytała  informację  na  temat  nowych
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają pytania do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja  na  temat  nowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe
odprowadzanie ścieków na 2021 rok stanowi załącznik nr 21  do protokołu.

Ad pkt 9

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Poruszono temat bezdomnych psów i utworzenia schroniska na terenie gminy Ciechanowiec. 
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Radny Krzysztof Koc zapytał o gazyfikację Ciechanowca. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że PSG złożyło już pozwolenie na budowę. 
Radny Korzysztof Koc zapytał, czy nie można wystosować pisma do medyków, żeby zaczęli
dobrze traktować swoich pacjentów. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że może zaprosić Pana Sierockiego na sesję, żeby
wytłumaczył  mieszkańcom dlaczego  są  traktowania w taki,  a  nie  inny sposób.  Burmistrz
dodał, że jeżeli jet problem z jakąś instytucją medyczną to takie sprawy zgłasza się do NFZ. 
Radny Krzysztof Koc zapytał o zachorowania na COVID-19 w gminie Ciechanowiec.
Burmistrz odpowiedział, że w chwili obecnej jest spadek zachorowań. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Rewizyjna we wrześniu przeprowadziła
kontrolę  w Ciechanowieckim Ośrodku Kultury i  Sportu i  Miejskiej  Bibliotece Publicznej.
Przewodnicząca odczytała protokół kontroli, który stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czanecka zapytała, czy są jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 10

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  podziękowała  za  udział  w  posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej i dokonał zamknięcia posiedzenia

Protokołowała:

Wioleta Kierska 

Wiceprzewodnicząca Komisji

Aneta Joanna Czarnecka
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